
 

 

 

O BEC ŽI K A V A 

 

 

ZÁPISNICA 

 

 

obecného zastupiteľstva v Žikave  
č. 6/2019 

 

konaného 

 

dňa 09. augusta 2019 o 19:00 hod. v priestoroch OcÚ Žikava 
(viď Príloha č. 1 – Pozvánka) 

 
 



Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď Príloha č. 2) 
Prítomní poslanci OcZ:   Jozef Drienovský,  

Daniel Dubec,  
      Ing. Miroslav Kukla 

Ladislav Kunský, 
Mgr. Ján Malý,  
Viera Zabáková. 

Ospravedlnení poslanci OcZ:  Ing. Katarína Tomášová 
Neospravelnení poslanci OcZ:   
Hlavný kontrolór:    Mgr. Anton Segíň – ospravedlnený (neprítomný) 
   
Program: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. VZN č. 1/2019 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa vo výške nákladov na 

nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov na čiastočnú úhradu 
nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 

5. Schválenie zabezpečenia obstarania územného plánu obce 
6. Schválenie zámeny pozemkov – Jana Bánová 
7. Žiadosť o odkúpenie pozemkov – Pavol Bobok, Miroslava Jokai, Karol Hudec,  Lýdia 

Rybaričová, Magdaléna Henčeková, Milan Kukla 
8. Žiadosť o stanovisko – vyjadrenie sa k funkčnému využitiu p. č. 1254/10 – Patrik Belica 
9. Rôzne 
10. Záver 

 
K bodu 1:Otvorenie. 
 Starosta obce Ing. Jozef Broniš privítal prítomných poslancova otvoril zasadnutie. 
Starosta skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. 
 
K bodu 2:Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  u r č u j ena dnešné zasadnutie ako zapisovateľku 
zamestnankyňu obecného úradu Ing. Ľubicu Kuklovú. 
 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  s chv a ľu je na dnešné zasadnutie overovateľov 
zápisnice poslancov Ing. Miroslava Kuklu a Ladislava Kunského. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6(J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 53/2019 bolo prijaté. 
 
 



K bodu 3:Schválenie programu zasadnutia. 
 Starosta navrhol doplnenie programu o Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 261/7 – 
Andrea Šabová a prečítal nový program: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. VZN č. 1/2019 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa vo výške nákladov na 

nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov na čiastočnú úhradu 
nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 

5. Schválenie zabezpečenia obstarania územného plánu obce 
6. Schválenie zámeny pozemkov – Jana Bánová 
7. Žiadosť o odkúpenie pozemkov – Pavol Bobok, Miroslava Jokai, Karol Hudec,  Lýdia 

Rybaričová, Magdaléna Henčeková, Milan Kukla 
8. Žiadosť o stanovisko – vyjadrenie sa k funkčnému využitiu p. č. 1254/10 – Patrik Belica 
9. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 261/7 – Andrea Šabová 
10. Rôzne 
11. Záver 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo program zasadnutia s navrhovanou zmenou  

a schvaľuje program zasadnutia Obecného zastupiteľstva č. 6/2019 s navrhovanou zmenou 
a dopĺňa sa bod Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 261/7 – Andrea Šabová. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6(J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 54/2019bolo prijaté. 
 
K bodu 4:VZN č. 1/2019 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa vo výške nákladov 
na nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov na čiastočnú úhradu 
nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni. 
 Starosta vysvetlil, že v zmysle zákona majú predškoláci MŠ obedy zadarmo – sú hradené 
štátom. Preto je potrebné zmeniť celé nariadenie o vyberaní poplatkov za stravné. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo VZN č. 1/2019 o výške príspevku zákonného 

zástupcu dieťaťa vo výške nákladov na nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných 
nákladov na čiastočnú úhradu nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni a schvaľuje 
VZN č. 1/2019 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa vo výške nákladov na nákup 
potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov na čiastočnú úhradu nákladov 
a o podmienkach úhrady v školskej jedálni. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     



ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 55/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 5:Schválenie zabezpečenia obstarania územného plánu obce 
 Starostainformoval Obecné zastupiteľstvo o prípravách na územný plán obce, ktorý 
spracováva Ing. arch. Gertrúda Čuboňová. 
 
Územno-plánovacia dokumentácia spočíva v týchto krokoch: 
- prípravné práce, 
- prieskumy a rozbory, 
- zadanie, 
- návrh dokumentácie+ správa o hodnotení, 
- posudok, 
- čistopis. 

 
Dotácia na návrh územného plánu sa poskytuje v mesiaci január. Dovtedy musia byť 

vyhotovené prieskumy, rozbory a zadanie. Zadanie musí byť prerokované a schválené obecným 
zastupiteľstvom. Spolufinancovanie je 10 % z ceny. Ako prvé sa musí spraviť verejné 
obstarávanie. Náklady spojené s verejným obstarávaním spadajú do rozpočtu z roku 2019.  

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Schválenie zabezpečenia obstarania územného plánu 

obce Žikava a schvaľuje obstaranie územného plánu obce Žikava. 
 

Hlasovanie: 
ZA: 6(J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
  
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 56/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 6:Schválenie zámeny pozemkov – Jana Bánová 
 Starosta vysvetlil opätovné riešenie tohto schválenia zámeny. V pôvodnom uznesení sú 
dve písmená – b) stavby pod pozemkom a e) osobitý zreteľ. Podľa prokurátora tam má byť len 
písmeno e) osobitý zreteľ.  Hlavný kontrolór odsúhlasil schválenie zámeny.  

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Schválenie zámeny pozemkov – Jana Bánová 

a rušíUznesenie č. 221/2018 na návrh starostu Ing. Jozefa Broniša. 
 

Hlasovanie: 
ZA: 6(J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 57/2019 bolo prijaté. 



Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Schválenie zámeny pozemkov – Jana Bánová 
a schvaľuje Schválenie zámeny pozemkov – Jana Bánová. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 58/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 7:Žiadosť o odkúpenie pozemkov – Pavol Bobok, Miroslava Jokai, Karol Hudec,  
Lýdia Rybaričová, Magdaléna Henčeková, Milan Kukla 
 Poslanci Obecného zastupiteľstva obdržalivšetky podklady k tejto žiadosti. Poslanci si 
správu prečítali. 
 
Ing. M. Kukla – informuje verejnosť, že máme stanovený postup pri žiadostiach o odkúpenie 
pozemku, ktorý je definovaný a zároveň aj sadzbu, ktorá je stanovená na odkúpenie pozemku. 
Mgr. J. Malý – navrhuje neschváliť žiadosť a počkať na vyhotovenie Územného plánu obce 
Žikava, nakoľko sa v tej oblasti plánuje v budúcnosti spraviť ulica (cesta, chodník). Obec by sa 
ochudobnila o značný úsek.  
A.Jokai (verejnosť) -  informoval poslancov, že už začal stavebné práce na oplotení pozemku, 
ktoré musel stopnúť. Po zameraní geodétom zistil, že časť pozemku je obecná a preto informoval 
všetkých susedov a podal žiadosť. 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Žiadosť o odkúpenie pozemkov – Pavol Bobok, 

Miroslava Jokai, Karol Hudec,  Lýdia Rybaričová, Magdaléna Henčeková, Milan 
Kuklaa neschvaľuje Žiadosť o odkúpenie pozemkov – Pavol Bobok, Miroslava Jokai, Karol 
Hudec,  Lýdia Rybaričová, Magdaléna Henčeková, Milan Kukla na návrh poslanca Mgr. Jána 
Malého hlasovalo o neschválení žiadosti. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 6(J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 59/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 8:Žiadosť o stanovisko – vyjadrenie sa k funkčnému využitiu p. č. 1254/10 – Patrik 
Belica 
 Starosta vyzval pána Belicu, aby sa vyjadril a informoval Obecné zastupiteľstvo.  
 
P. Belica (verejnosť) – vysvetlil poslancom, že tam plánoval autoservis. Od tohto plánu ustúpil 
a chce tam postaviť rodinný dom. 
Ing. M. Kukla –upozornil pána Belicu, že v blízkej budúcnosti tam bude problém s vybudovaním 
príjazdovej asfaltovej cesty a aj s osvetlením. 



Mgr. J. Malý – navrhuje odložiť situáciu od ďalšieho stretnutia a porozprávať sa s architektom. 
V. Zabáková – navrhuje schváliť žiadosť na stavbu rodinného domu. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Žiadosť o stanovisko – vyjadrenie sa k funkčnému 
využitiu p. č. 1254/10 na stavbu rodinného domu  – Patrik Belicaa odkladá Žiadosť o stanovisko 
– vyjadrenie sa k funkčnému využitiu p. č. 1254/10 na stavbu rodinného domu  – Patrik Belica 
na návrh poslanca Mgr. Jána Malého sa hlasovalo o odložení žiadosti. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 2(J. Drienovský,  L. Kunský)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 4 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková) 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 60/2019 nebolo prijaté. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Žiadosť o stanovisko – vyjadrenie sa k funkčnému 
využitiu p. č. 1254/10 na stavbu rodinného domu  – Patrik Belica a schvaľuje Žiadosť 
o stanovisko – vyjadrenie sa k funkčnému využitiu p. č. 1254/10 na stavbu rodinného domu  – 
Patrik Belica na návrh poslankyne Viery Zabákovej sa hlasovalo o schválení žiadosti. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4 (D. Dubec, Ing. M. Kukla, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 2 (J. Drienovský,  L. Kunský) 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 61/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 9:Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 261/7 – Andrea Šabová 
 Starosta navrhol odloženie žiadosti a počkať na vyjadrenie stavebnej komisie. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 261/7 – Andrea 
Šabová a odkladá Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 261/7 – Andrea Šabová a ukladá 
predsedovi komisie Výstavby a územného plánovania preveriť žiadosť, podať návrh či je 
pozemok vhodný na odpredaj. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý,  V. Zabáková)  
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0  
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 62/2019 bolo prijaté. 
K bodu 10:Rôzne 

Starosta informoval o plánovanej zmene spôsobu platby za komunálny odpad – žetónový 
systém. 
 



K bodu 11:Záver. 
Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 

Prílohy k zápisnici: 
 Príloha č. 1: Pozvánka 
 Príloha č. 2: Prezenčná listina 
 Príloha č. 3:Návrh VZN č. 1/2019 o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa vo 
            výške príspevku na úhradu režijných nákladov na čiastočnú úhradu  
            nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 

Príloha č. 4: Žiadosť o odkúpenie pozemkov – Pavol Bobok, Miroslava Jokai, Karol  
Hudec,  Lýdia Rybaričová, Magdaléna Henčeková, Milan Kukla 
Príloha č. 5: Žiadosť o stanovisko – vyjadrenie sa k funkčnému využitiu p. č. 1254/10  
                     – Patrik Belica 

 Príloha č. 6: Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 261/7 – Andrea Šabová 
 
 
V Žikava 09. 08. 2019 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  .......................................................   .................................................... 
Ing. Miroslav KuklaLadislav Kunský 
 

 

Zapísala:  ................................................... 
                        Ing. Ľubica Kuklová 

 

Zápisnica zverejnená na web stránke obce Žikava (www.obec-zikava.sk) dňa:19. 08. 2019 


